
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 2712020

XXVII Sesia w dniu 29 pa2dziernika2}Z}

Obrady rozpoczgto29 pa2dziernika2020 o godz. 10:00, azakohczono o godz. 14:02tego
samego dnia.

W posiedzeniu wziElo udzial22 czlonkow.

Obecni:

l. Jaeek-B*la**

2. Piotr Czarnecki

3. Janusz Dgbcryriski

4. Mariola Gawlowska

5. Andrzej Golgbieski

6. Krrysztof Grz4dziel

7. Joanna Hofman-Kupisz

8. Jaroslaw Hupalo

9. Agnieszka Jura - Walczak

10. Piotr Kowal

ll. Krzysztof Kowalski

I 2. Stanislaw Krzemieniewski

13.@i

14. Krystian tr-uczak

15. Jrizef Mazierski

16. Wanda Muszalik

17. Arkadiusz Piasecki



18. ElZbieta Rutkowska

19. Ewa Szczepariska

20. Malgorzata Srymariska

21. Daniel Tobjasz

22. Stanislaw Wawrzonkoski

23. Katcrzyna Zargbska

24. Janusz Zirilkowski

25. Piotr Zwoliriski

Ad. I
Sprawy organizacyjne.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski otworryl obrady XXVII sesii
Rady Miasta Wloclawek, witaj4c Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastgpc6w
Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani Domiceli Kopaczewskiej,
Pani Barbary Moraczewskiei oraz radnych Rady Miasta VIII kadencji uczestniczqcych w
obradach.

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, 2e na stan 25
radnych na sali obrad zgromadzonych jest aktualnie - zgodnie z list4 obecnoSci 20 radnych, a
zatem obrady sesyjne w dniu 29 pa2dziemika br. sQ prawomocne.

Lista obecnoSci radnych podczas obrad XXVII sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do
protokolu.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do wgl4du protok6l z obrad XXVI sesji
Rady Miasta Wloclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu 29 wrzeinia 2020 roku, z
kt6rym radni mogli sig zapoznac i wniesc ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i
uzupelnieri.

Ponadto Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, iz wraz z zawiadomieniem o obradach
dzisieiszei sesji przekazany zostal radnym porz4dek obrad. W zwi4zku ztym Przewodnicz4cy
Rady Miasta otwieraj4c dyskusjg w tej kwestii zwr6cil sig do radnych zzapytaniem crry wnosz4
zmiany do porz4dku obrad.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Piotr Kowal, ktory zglosil wniosek o podjgcie przez Radg Miasta apelu w zwi4zku z
wyrokiem Trybunalu Konstytucyjnego z dnia 22 pa2dziernika br. i protestami obywateli
zwiEzany mi z ty m wyroki em.



- radny Janusz Dgbczyt'rski zabieraj4c glos poinformowal, iz Klub PiS
wniosku. Ponadto okolicznoSci w iakich znajduie sig obecnie caie
zdrowie iest zagro\one z powodu pandemii i nieprzestrzeganie
dramaty czny spos6b pogorszy sytuacjE.

Wobec braku innych zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy
glosowanie wniosek radnego Piotra Kowala.

Glosowano wniosek w snrawie:

nie popiera zgloszonego
spoleczeristwo, kt6rego
zalecen sanitarnych w

Rady Miasta poddal pod

rozszerzenia porz4dku obrad w punkcie nr 3 zgloszony przezradnego Piotra Kowala w sprawie
apelu Rady Miasta Wloclawek.

Wyniki glosowania

ZA:13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJQ SI!: I, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (13)

Krzysztof Grzqdziel,.Ioanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian
l-uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, .Ianusz Zi6ikowski, Piotr Zwoliriski

PRZECIW (6)

Piotr Czarnecki, .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Stanislaw
Krzemieniewski, Jozef Mazierski

wsrRZYMU.rE SrE (1)

Stanislaw Wawrzonkoski

NIEOBECNI (5)

.Tacek Bulawa, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna
Zargbska

W wyniku dokonanego glosowania porz4dek obrad XXVil sesji Rady Miasta zostal
r ozszerzony zgodnie z pr 4t jEty m wnio ski em.

Radny Krzysztof Kowalski wni6sl uwagg - o wpisanie do protokolu informacji,izglos sw6j
oddal przeciw zgloszonemu wnioskowi, co nie zostalo odnotowane w systemie podczas
glosowania. Natomiast system odnotowal nieobecnoSc Pana radnego. W zwi4zku z tym Pan
radny zglosil uwagg dotycz1c4 swojego glosowania przeprowadzonego w sprawie
przedmiotowego wniosku.



Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdrysesyjnym.
Prezydent Miasta dr Marek Woitkowski przedstawil Radzie Miasta informacjg z dzialalnoSci
miasta w okresie migdzysesyjnym, kt6ra obeimuie okres od dnia 29 wrzeSnia br. czyli od
ostatniei sesji Rady Miasta do dnia 29 paLdziernika br. i przedstawia sig nastgpuj4co:

Prezydent Miasta wyj aSnil. t2w zwi4zku z epidemi4 koronawirusa na bie24co przyjmowane s4

osoby skierowane przez Panstwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego do obiektu
kwarantanny zbiorowej przy ul. Zytniej 55 - organizowane jest wyposalenie, wyZywienie,
zaopatrzenie w Srodki czystoSci. W okresie od 25 wrze3nia do 27 pu2dziernika br. w obiekcie
przy ul. Zytniej 55 przebywalo l4cznie 18 os6b. Na dzieri 27 pa2dziernika br. w kwarantannie
przy ul. Zytniei 55 przebywa 1 osoba.-Przy hali OSiR dziala- prowadzony przezMiejski Zespol
Opieki Zdrowotnej - dodatkowy mobilny punkt poboru wymazow do badari na obecnoSi
koronawirusa na podstawie skierowania lekarza podstawowej opieki zdrowotnej. Punkt
finansowany jest ze Srodk6w NFZ. Trwa realizacja programu ,,Wsparcie dzieci umieszczonych
w pieczy zastEpczej w okresie epidemii Covid-19". Przedsigwzigcie polega na wyposazeniu
miejsc izolacji: jest to zakup laptop6w, oprogramowania i sprzgtu audiowizualnego
niezbgdnego do nauki zdalnei oraz Srodk6w ochrony osobistej. Obecnie trwa procedura
realizacii zakupu sprzgtu w ramach procedur zam6wief publicznych. Na ten program wsparcia
Miasto Wloclawek pozyskalo ponad 300 tys. zl. W ramach udzielania zam6wieri publicznych,
zawarlo miEdzy innymi umowy:
- na opracowanie dokumentacji projektowej dla kompleksowei przebudowy i remontu
kompleksu budynk6w dawnego Banku Gdat'rskiego, w ramach zadania inwestycyjnego pn.:
,,Utworzenie Interaktywnego Centrum Fajansu". Umowa zostalazawarta w dniu 12.10.2020 r.
z Konsorcjum firm: Koza Nostra Studio sp. z o.o. i Wojciech Gawinowski Vostok Design.
WartoSi umowy to: 690 tys. zlotych brutto.
- na opracowanie dokumentacji projektowej dla budowy dtog lqcz4cych osiedle Michelin z
ulic4 Wiejsk4 w ramach zadania inwestycyjnego pn. ,,Budowa drogi stanowi4cej alternatywne
pol4czenie osiedla Michelin z osiedlem Poiudnie". Umowa zostalazawartaw dniu 16.10.2020
r. zfrmE Eco-Investment Poland S.A. WartoSi umowy to ok.: 399 tys. zlotych brutto.
- na termomodernizacj g oraz dostosowanie do przepis6w przeciwpoZarowych budynk6w
Przedszkola Publicznego nr l3 i Przedszkola Publicznego nr 26. Umowa dla termomodernizacji
PP 13 zostala zawarta w dniu 15.10.2020 r. z Zakladem Remontowo Budowlanym .Tan

Blaszczyk. WartoSi umowy to ok.: 856 tys. zlotych brutto. Umowa dla termomodernizacji PP
26 zostala zawarta w dniu 16.10.2020 r. z Przedsigbiorstwem Budowlano - Montazowym
,,BUDMONT" Jaroslaw Zieliriski. WartoSd umowy to ok.: 1,4 mln zlotych brutto.
- na zadanie: Pumptrack Slodowo. Umowa zostala zawarta w dniu 05.10.2020 r. z firmq
BikeUniverse Sp. z o.o. WartoSc umowy to: 429 tys. zlotych brutto.
ZawarliSmy umowy na prowadzenie plac6wek opiekuriczo-wychowawczych typu
socjalizacyjnego na terenie miasta Wloclawek, dla dzieci pozbawionych calkowicie lub
czgSciowo opieki rodzic6w, na okres od I listopada2l2} roku do 31 pa2dziernika 2022 roku.
Suma udzielonych dotacji na ten cel wyniosla ponad 3 mln zl.
Na ukoriczeniu s4 prace w zakresie przygotowania Kompletnej Proporycji Projektu wraz
z zal4cznikami, w ramach Programu ,,Rozw6j Lokalny". Program ten finansowany jest z
Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2014-2021i Norweskiego
Mechanizmu Finansowego 201 4-2021. Dokumenty zostan4 zloaone 29 pa2dziernika 2020 r.
.lesli chodzi o zadania w ramach ochrony zdrowia, to obecnie migdzy innymi:
- trwa.i4 szczepienia w ramach kontynuowanego ,,Programu profilaktyki zakaleh wirusem
brodawczaka ludzkiego (HPV) miasta Wloclawek", na kt6ry przeznacryliSmy w tym roku ok.
I l5 tys. zl. Blisko 1 50 dziewc z4t zostalo ju| zgloszonych do udzialu w programie.



- ze szczepieri dla senior6w przeciwko grypie skorzystalo w przychodniach MZOZ-v ju? blisko
3 tys. os6b w wieku 65+. Koszt tegorocznej edycji programu wynosi 156 tys. zl.
- ze szczepieri przeciwko pneumokokom skorzystalo 150 wloclawian w wieku 65+ lecz4cych
sig z przewleklego nieZytu oskrzeli i astmy oskrzelowej. Tym samym program, na kt6ry Urz4d
Miasta przeznac'zyl 22,5 tys. zl zostal zrealizowany w 100%. W dniu 14 pa2dziernikabr.
zakonczylo siE glosowanie na Markowy Lokal Sr6dmie6cia 2020, realizowane w ramach
projektu z zakresu rewitalizacji. Laureat drugiej edycii konkursu zdobyl 524 glosy.l-Ecznie w
glosowaniu wziglo udzial 2591 mieszkaric6w. Na Cmentarzu Komunalnym przy al. Chopina
swoj4 dawn4 SwietnoSc odzyskaj4 obiekty grobownictwa wojennego. Zawar,liSmy umowg na
wykonanie prac remontowych i konserwacyjnych, na kwotg 8 800,00 zl. Srodki finansowe
zostaly przekazane przez Wojewodg Kujawsko-Pomorskiego. Z okazji Dnia Edukacji
Narodowej , za szczeg6lne osi4gnigcia w pracy dydaktyczno-wychowawczej nagrodzilem 75

nauczycieli z wloclawskich szk6l i plac6wek, natomiast za wyrolniaj1c4 i dlugoletni4 pracg
uhonorowalem 49 pracownik6w niepedagogicznych. Statuetki,,Ambasador Szkolnictwa
Zawodowego" otrzymalo w tym roku 3 pracodawc6w - wlaScicieli firm wsp6lpracuj4cych ze

szkolami zawodowymi. Zarz4dzeniem z dnia 1 pa2dziernika 2020 r., powolana zostala na
stanowisko dyrektora Teatru Impresaryjnego im. Wlodzimierza Gniazdowskiego we
Wloclawku Pani Monika Budzeniusz. 10 pa2dziemika br. odbyl sig 7. ANWIL P6lmaraton
Wloclawek. Najwigkszaimpreza biegowa w naszym mieScie zostalazorganizowana w Scistym
reZimie sanitarnym, by zapewnic moZliwie jak naibezpieczniejszy udzial niemal 300 dzieciom
i 288 doroslym. Imprezg zorganizowal Lekkoatletyczny Klub Sportowy Vectra WZy
wsp6lpracy z Urzgdem Miasta oraz dziqki wsparciu sponsora strategicznego, firmy ANWIL
S.A.

Po zakoriczonym wyst4pieniu Prezydenta Miasta, Przewodnicz4cy Rady Miasta otworzyl
dyskusjg nad przedstawion4 informacj4 zwracaj4c jednoczeSnie uwagE, aby pytania nie
odbiegaly od zagadnieri przedstawionych przez Pana Prezydenta i dotyczyly przedstawionei
informacii z dzialalnoSci miasta w okresie migdzysesyjnym.

W dvskusii wzieli udzial:

- radna Joanna Hofman-Kupisz
- radny .Tanusz Dgbczyriski
- radny Jozef Mazierski
- radny Daniel Tobjasz
- radna ElZbieta Rutkowska
- radny Krzysztof Grz4dziel
- radna Wanda Muszalik
- radny Krzysztof Kowalski
- radny Jaroslaw Hupalo
- radny Stanislaw Krzemieniewski
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski
- radny Stanislaw Krzemieniewski (Ad Vocem)

Po zakonczeniu procedowania nad ww. punktem porz4dku obrad Przewodnicz4cy Rady Miasta
poinformowal, i2 oglasza przerwg w obradach. aby moglo odbyc sig posiedzenie Komisii
Porz4dku Prawnego i Publicznego. kt6ra wypracuje opinig dotycz4c4Uchwaty w sprawie apelu
o nieograniczanie praw kobiet w Rzeczypospolitej Polskiei.

Przeru,a w obradach XWII sesii Radv Miasta.



l4/znowienie obrad po przerwie.

Ad.3
Uchwala w sprawie apelu o nieograniczanie praw kobiet w Rzecrypospolitej Polskiej.

W tym punkcie porz4dku obrad tytulem wprowadzenia do projektu uchwaly glos zabrala
Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta radna Pani Joanna Hofman-Kupisz oraz radna Pani

Agnieszka Jura-Walczak. Panie radne przedstawily przeslanki, kt6re spowodowaly wywolanie
przedmiotowego zagadnienia, atakae odczytane zostaLo uzasadnienie procedowanej uchwaiy.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie apelu o nieograniczanie praw kobiet w Rzeczypospolitej Polskiej
rozpatrzyla orazporytywnie zaopiniowala Komisja Porz4dku Prawnego i Publicznego. Opinig
w tej sprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Arkadiusz Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial

- radny Piotr Czamecki
- radny Andrzej Golgbieski
- radna ElZbieta Rutkowska
- radny Piotr Kowal
- radna Agnieszka Jura - Walczak
- radny Janusz DEbczyriski
- radny Piotr Kowal (Ad Vocem)
- Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski
- radny Janusz Dgbczyriski (Ad Vocem)
- radny Krzysztof Kowalski
- radny Krystian \-uczak
- radny Jaroslaw Hupalo
- radny Piotr Kowal (Ad Vocem)
- radny .lanusz Dgbczyriski (Ad Vocem)
- radny Krzysztof Kowalski (Ad Vocem)

Wobec lvyczerpania zgloszeh do udzialu w dyskusj i Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie apelu o nieograni czanie praw kobietw Rzeczypospolitej Polskiei.

Wvniki glosowania

ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: O, BRAK Gtr,OSU: 7, NIEOBECNI: 3



Wyniki imienne:

ZA (15\

Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak,
Piotr Kowal, Krystian l-uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa
Szczepanska, Malgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz

Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GI-OSU (7)

Piotr Czamecki, Janusz Dgbcrynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, .I6zef Mazierski

NIEOBECNI (3)

.Tacek Bulawa, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zargbska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.4
Informacja Prerydenta Miasta Wloclawek na temat zloZonych o5wiadczer{ o stanie
majqtkowym.

Informacjg Prezydenta Miasta Wloclawek na temat zlo2onych oSwiadczeri o stanie
maj 4tkowym przedstawila Pani Wieslawa Konopczyriska Sekretarz Miasta.

Ad.5
Informacja Przewodnicz?cego Rady Miasta Wloclawek na temat zloZonych oSwiadczeri o
stanie maj4tkowym.

Informacjg PrzewodniczEaego Rady Miasta Wloclawek na temat zloZonych oSwiadczeri o
stanie maj4tkowym przedstawial Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta radna Joanna Hofman-
Kupisz.

Przedmiotowa informacja dotycz4ca oSwiadczen o stanie maj4tkowym radnych Rady Miasta
Wloclawek stanowi zalqcznik do protokolu.
Ad.6
Uchwala zmieniaiqca uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek nt2020
rok.

Ad.7
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognory Finansowej
na lata 2020-2031.

Szczeg6lowego wprowadzeniado zagadnieri finansowychzawartych w ww. projektach uchwal
dokonala Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta, omawiaj4c l4cznie obydwa punkty



porzqdku obrad dotycz4ce zmian w budZecie miasta oraz zmian w wieloletniej prognozie
finansowe.j.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinie Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg zmieniai4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na 2020 rok
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta.
Opinig w tej sprawie przedstawil Zastgpca Przewodnicz4cej Komisji radny Krzysztof
GrzEdziel.

TakZe uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletnie.j Prognozy Finansowei
na lata 2020-2031 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i
Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawil Zastgpca Przewodnicz4cej Komisji radny
Krzysztof Grz4dziel.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Krzysztof Grzqdziel
- radny Janusz Dgbczyriski

Po wyczerpaniu zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
giosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na2020 rok.

Wyniki glosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIf : 7, BRAK Gtr OSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA (14)

Krzysztof Grz4dziel,.Iaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian
Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafska,
Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Ziolkowski, Piotr
Zwoliriski

wsrRZYMU.rE Srq (7)

Piotr Czarnecki, Janusz DEbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski. .I6zef Mazierski



BRAK GI-OSU (I)

Joanna Hofman-Kupisz

NIEOBECNI (3)

.lacek Bulawa, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zargbska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata2020-2031.

Wvniki glosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 6, BRAK GLOSU: 4, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (12\

Krzysztof Grzqdziel, Agnieszka .Iura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian l,uczak, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,Malgorzata Szymariska,
Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJE srE (6)

Piotr Czamecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, J6zef Mazierski

BRAK GLOSU (4)

.Tanusz Dgbczyriski, .Toanna Hofman'Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Janusz Zi6lkowski

NTEOBECNT (3)

Jacek Bulawa, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zargbska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezuftacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzm ieni u.

Radny Jarosiaw Hupalo wni6sl uwagg - o wpisanie do protokolu informacji,izglos sw6j oddal
za przyjgciem Uchwaiy zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej na lata 2020-2031. Natomiast system odnotowal brak giosu. W zwi4zku z tym Pan
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radny zglosil uwagq dotyczqcq swojego glosowania przeprowadzonego w sprawie
przedmiotowej uchwaly.

Ad.8
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie zasad nabywania, zbywania, obci42ania
nieruchomoSci oraz ich wydzier2awiania, najmu lub wynajmowania na czas oznaczony
dlu2szy ni2 3 lata lub na czas nieoznaczony.

Wprowadzenia zagadnieniaiak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonala Pani Katarzyna
Laszuk p.o. Dyrektora Wydzialu Gospodarowania Mieniem Komunalnym.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatr$4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Radv Miasta

Uchwalg zmieniai4c4 uchwalg w sprawie zasad nabywania, zbywania, obci42ania
nieruchomoSci oraz ich wydzierlawiania, najmu lub wynajmowania naczas oznaczony dlulszy
niz3lata lub na czas nieoznaczony pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i
Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Piotr
Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie
n i eruchom o Sc i oraz i ch wy dzi e r?awi ani a, naj mu
ni|3 lata lub na czas nieoznaczonv.

Wvniki glosowania

ZA:14, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 7,

Wyniki imienne:

zA (r4\

zasad nabywania, zbywania, obci4zania
lub wynajmowania naczas oznaczony dtuhszy

BRAK GLOSU: I, NIEOBECNI: 3

Krzysztof Grzqdziel, .Taroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian
tr-uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski, Piotr
Zwoliriski

wsrRZYMU.rE SrE (7)

Piotr Czarnecki, .Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski. J6zef Mazierski
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BRAK Gr-OSU (l)

Joanna Hofman-Kupisz

NTEOBECNT (3)

Jacek Bulawa, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zargbska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzm ieni u.

Ad.9
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie ustalenia wysoko6ci obowi4zuj4cych w 2020
roku oplat za usuwanie i parkowanie pojazdriw usunigfych z dr6g Miasta Wloclawek na
parkingach strze2onych oraz wysoko5ci koszt6w powstalych w wyniku odst4pienia od
wykonania dyspozycji usunigcia pojazd6w.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal
Gospodarowania Odpadami Komunalnymi.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii

Opinia Komisji stalej Rad]' Miasta

Pan Maciej Szymariski Kierownik Referatu

r ozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Uchwaig zmieniaj4c4 uchwalE w sprawie ustalenia wysokoSci obowi4zuj4cych w 2020 roku
oplat za usuwanie i parkowanie pojazd6w usunigtych z drog Miasta Wloclawek na parkingach
strzeZonych oraz wysokoSci koszt6w powstalych w wyniku odst4pienia od wykonania
dyspozycji usuniEcia pojazd6w pozytywnie zaopiniowala Komisia Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Piotr
Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniaj4cej uchwalg w sprawie ustalenia wysokoSci obowi4zuj4cych w 2020 roku
oplat za usuwanie i parkowanie pojazd6w usuniEtych z drog Miasta Wloclawek na parkingach
strzeZonych oraz wysokoSci koszt6w powstalych w wyniku odst4pienia od wykonania
dy spozycj i usunigcia poj azdow.

Wyniki glosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IE SIE: 7. BRAK GLOSU: 2. NIEOBECNI: 3
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Wynik-i imienne:

ZA (13\

Krzysztof Grz4dziel, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian
\,uczak, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,Malgorzata Szymafska,
Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, .Ianusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

wsrRZYMU.rE SrE (7)

Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyitski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Kowalski. Stanislaw Krzemieniewski. .T6zef Mazierski

BRAK GLOSU (2)

Joanna Hofman-Kupisz, Wanda Muszalik

NTEOBECNT (3)

.Tacek B ulawa, Zbi gniew L ewando wski, Katarzy na Zar Ebska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 10

Uchwala w sprawie ustalenia wysokoSci obowi4zuj4cych w 2021roku oplat za usuwanie i
parkowanie pojazdriw usunigtych z dr6g Miasta Wloclawek na parkingach strze2onych
oraz wysokoSci koszt6w powstatych w wyniku odst4pienia od wykonania dysporycji
usunigcia pojazdriw.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal r6wnie2 Pan Maciej Szymariski Kierownik
Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie ustalenia wysokoSci obowi4zuj4cych w 2021 roku oplat za usuwanie i
parkowanie pojazd6w usunigtych z drog Miasta Wloclawek na parkingach strzeZonych oraz
wysokoSci koszt6w powstalych w wyniku odst4pienia od wykonania dyspozycji usunigcia
pojazd6w pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska.
Opinig w tej sprawie przedstawil Przewodnicz1cy Komisji radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udziaiu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.
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Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie ustalenia wysokoSci obowi4zuj4cych w 2021 roku oplatza usuwanie i
parkowanie pojazd6w usuniEtych z drog Miasta Wloclawek na parkingach strzezonych oraz
wysokoSci koszt6w powstalych w wyniku odst4pienia od wykonania dyspozycji usunigcia
pojazd6w.

Wvniki glosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IE SIE: 6, BRAK Gtr OSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (14)

Krzysztof Grz4dziel, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian
I.uczak. Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Ziolkowski, Piotr
Zwoliriski

WSTRZYMUJE SrE (6)

Piotr Czarnecki, Janusz DEbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Krzysztof
Kowalski. Stanislaw Krzemieniewski

BRAK GT,OSU (2)

.Toanna Hofman-Kupisz, J ozef Mazierski

NIEOBECNI (3)

.Tacek Bulawa, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zargbska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformow al, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. lt
Uchwala w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sqdu Administracyjnego
od wyroku Wojewridzkiego S4du Administracyjnego w Bydgoszcry z dnia 25 sierpnia
2020r. sygn. akt ISA/Bd 302120.

Przedmiotowe zagadnienie przedstawil Pan Maciej Szymariski Kierownik Referatu
Gospodarowania Odpadami Komunalnymi.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.
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Opinia Komisji stalej Rady Miasta

lJchwalg w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego S4du Administracyjnego od
wyroku Wojewodzkiego S4du Administracyinego w Bydgoszczy z dnia 25 sierpnia 2020r.

Jygn. akt ISA/Bd 302120 pozytywnie zaopiniowala Komisia Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Krzysztof Grz4dziel
- radny Janusz Dgbczyriski

Wobec wyczerpania zgloszert do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego S4du Administracyjnego od
wyroku Wojew6dzkiego S4du Administracyjnego w Bydgoszczy z dnia 25 sierpnia 2020r.
sygn. akt ISA/Bd 302120.

Wvniki glosowania

ZA:14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GLOSU: l, NIEOBECNI:3

Wvniki imienne:

zA (14)

Krzysztof Grzqdziel,.Taroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian
\-uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Ziolkowski, Piotr
Zwoliriski

PRZECIW (7)

Piotr Czarnecki, .Tanusz DEbczyhski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, J6zef Mazierski

BRAK GI-OSU (I)

.loanna Hofman-Kupisz

NIEOBECNI (3)

.Iacek Bulawa, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zargbska
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Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 12

Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na prryst4pienie i realizacjg przez Gming Miasto
Wloclawek proiektu pn. ,oZawodowcy z Wloclawka" wsprilfinansowanego w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Woiewridztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata
2014-2020 w ramach Osi priorytetowej l0 Innowacyjna Edukacja, Dzialanie 10.2
Ksztalcenie og6lne i zawodowe, Poddzialanie 10,2.3 Ksztalcenie zawodowe, w
partnerstwie z N-6dzkim Stowarryszeniem Przewo2nikriw, w ktrirym Gmina Miasto
Wloclawek jest Wnioskodawc4 - Liderem, w ramach konkursu Nr RPKP.10.02.03 -
12.00-04-384t20.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonala Pani Agnieszka
B ialopiotrowi cz Dyrektor Wydzialu Edukacj i.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na przyst4pienie i realizacjE przez Gming Miasto
Wloclawek projektu pn. ,,Zawodowcy z Wloclawka" wsp6lfinansowanego w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dawa Kuiawsko-Pomorskiego na lata 2014-
2020 w ramach Osi priorytetowej l0lnnowacyjna Edukacja,Dzialanie 10.2 Ksztalcenie og6lne
i zawodowe, Poddzialanie - 10.2.3 Ksztalcenie zawodowe, w partnerstwie z L6dzkim
Stowarzyszeniem Przewoznik6w, w kt6rym Gmina Miasto Wloclawek jest Wnioskodawc4 -
Liderem, w ramach konkursu Nr RPKP.10.02.03 -12.00-04-384120 pozytywnie zaopiniowala
Komisja Edukacii. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Wanda
Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskus.jg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. pro.jekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na przyst4pienie i realizacjE przez Gming Miasto
Wtoclawek projektu pn. ,,Zawodowcy z Wloclawka" wsp6lfinansowanego w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-
2020 w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna Edukacja,Dzialanie 10.2 Ksztalcenie og6lne
i zawodowe, Poddzialanie - 10.2.3 Ksztalcenie zawodowe, w partnerstwie z \-6dzkim
Stowarzyszeniem Przewo2nik6w, w kt6rym Gmina Miasto Wloclawek jest Wnioskodawc4 -
Liderem. w ramach konkursu Nr RPKP.10.02.03 -12.00-04-384120..

Wvniki glosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIf,: 0, BRAK GLOSU: 7, NIEOBECNI: 3
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W)'niki imienne:

ZA (15]l

Piotr Czarnecki, .Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grz4dziel, Agnieszka .Tura - Walczak, Krzysrtof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, .T6zef

Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepanska, Malgorzata Szymariska, Stanislaw
Wawrzonkoski, .Tanusz Ziolkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GI-OSU (7)

.Ioanna Hofman-Kupisz, .laroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krystian Luczak, Wanda Muszalik,
E,lzbieta Rutkowska. Daniel Tobiasz

NIEOBECNI (3)

Jacek Bulawa, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zargbska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 13

Uchwala w sprawie wyraienia zgody na przyst4pienie i realizacjg przez Gming Miasto
Wloclawek projektu pn. ,, Aktywne popoludnie z wiedzq, kultur4 i sportem" prry Zespole
Szkril Nr 1l wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej ll
Wzrost aktywnoSci spolecznej zawodowej mieszkaf c6w objgtych Lokalnymi
Strategiami Rozwoju, Dzialanie 11.1 Wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR, w
ramach naboru nr 21G12020 ogloszonego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Dzialania
Miasto Wloclawek o powierzenie grantu.

Przedmiotowe zagadnienie jak w uzasadnieniu do projektu uchwaty przedstawiia Pani
Agnieszka B i alopiotrowi cz Dyrektor Wydzialu Edukacj i.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwaig w sprawie wyra2enia zgody na przyst4pienie i realizacjg przez Gming Miasto
Wloclawek projektu pn. ,, Aktywne popoludnie zwiedz4 kultur4 i sportem" przy Zespole Szk6t
Nr I I wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej 1l Wzrost aktywnoSci
spolecznej - zawodowei mieszkaric6w objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie
11.1 Wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR, w ramach naboru nr 21G12020
ogloszonego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Dzialania Miasto Wloclawek o powierzenie
grantu rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji. Opinig w tej sprawie
przedstawila Przewod nicz4ca Komi si i radna Wanda Muszal ik.
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Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowat, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na przyst4pienie i realizacjg przez GminE Miasto
Wloclawek proiektu pn. ,, Aktywne popoludniezwiedz4, kultur4 i sportem" przy Zespole Szk6l
Nr I I wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Woiew6dztwa
Ku.jawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi Priorytetowe.j I I Wzrost aktywnoSci
spolecznej - zawodowe.i mieszkaric6w objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie
1l.l Wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR, w ramach naboru nr 21G12020

ogloszonego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa DzialaniaMiasto Wloclawek o powierzenie
grantu..

Wyniki glosowania

ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIE: O, BRAK GLOSU: 3, NIEOBE,CNI: 3

Wvniki imienne:

zA 'L9)

Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyrtski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
GrzEdziel,.laroslaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr Kowa[ Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta
Rutkowska, Malgorzala Szymanska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz
Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (3)

Joanna Hofman-Kupisz, Jozef Mazierski, Ewa Szczepariska

NTEOBECNT (3)

Jacek Bulawa, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zargbska

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostata podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 14

Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na prryst4pienie i realizacjg przez Gming Miasto
Wloclawek projektu ptr. ,, Sensoryczny Ogr6d Ekoludka - Inspiracja i rozwdj dla
aktywnoSci spolecznej" przy Przedszkolu Publicznym Nr 16 wsprilfinansowanego w
ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewridztwa Kujawsko-Pomorskiego
na fata 2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej ll Wzrost aktywnoSci spolecznej -
zawodowej mieszkaricriw objgtych Lokalnymi Strategiami Rozrvoju, Dzialanie 11.1
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Wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR, w ramach naboru nr 3/G12020
ogloszonego przez Stowarryszenie Lokalna Grupa Dzialania Miasto Wloclawek o

powierzenie grantu.

Przedmiotowe zagadnienie przedstawiia Pani Agnieszka Bialopiotrowicz Dyrektor Wydzialu
Edukacji.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

UchwalE w sprawie wyrazenia zgody na przyst4pienie i realizacjg przez Gming Miasto
Wloclawek projektu pn. ,, Sensoryezny Ogr6d Ekoludka - Inspiracja i rozw6i dla aktywno6ci
spolecznej" przry Przedszkolu Publicznym Nr l6 wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Wojewod^wa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach
Osi Priorytetowej 1l Wzrost aktywnoSci spolecznej - zawodowej mieszkaric6w objgtych
Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie l1.l Wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych
LSR, w ramach naboru nr 31G12020 ogloszonego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa
Dzialania Miasto Wloclawek o powierzenie grantu rozpatrzyla orazporytywnie zaopiniowala
Komisia Edukacji. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Wanda
Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na przyst4pienie i realizacjg przez Gming Miasto
Wloclawek projektu pn. ,, Sensoryczny Ogr6d Ekoludka - Inspiracja i rozw6i dla aktywnoSci
spolecznej" przy Przedszkolu Publicznym Nr 16 wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Wojew6dfiwa Kujawsko-Pomorskiego na lata2014-2020 w ramach
Osi Priorytetowej l l Wzrost aktywnoSci spolecznej - zawodowej mieszkaric6w objgtych
Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie 11.1 Wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych
LSR, w ramach naboru nr 31G12020 ogloszonego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa
Dzialania Miasto Wloclawek o powierzenie grantu..

Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IE SIE: 0, BRAK Gtr-OSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA (20)

Piotr Czamecki, .Tanusz DEbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grz4dziel,.Taroslaw Hupalo, Agnieszka .Iura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Krystian \-uczak, .I6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
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Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymariska, Stanislaw
Wawrzonkoski. Janusz Zi6lkowski. Piotr Zwoliriski

BRAK GI-OSU (2)

.loanna Hofman-Kupisz, Daniel Tobjasz

NIEOBECNI (3)

Jacek Bulawa, Zbi gni ew Lewandowski, Katarzy na Zargbska

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostata podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 15

Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na zlo2enie przez Gming Miasto Wloclawek wniosku
o Akredytacig w programie Erasmus w edycii 2020 nalata202l-2027 oraz prryst4pienie
i realizacjg przez szkoty w ramach proiekt6w Erasmus + w Akcji I - mobilnoSd
edukacyjna w latach 2021-2027.

Przedmiotowy projekt uchwaly przedstawiony zostal przez Pani4 Agnieszkg Bialopiotrowicz
Dyrektora Wydzialu Edukacji.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji statej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie wyraZenia zgody na zlo2enie przez Gming Miasto Wioclawek wniosku o
Akredytacjg w programie Erasmus w edycji 2020 na lata 2021-2027 oraz przyst4pienie i
realizailg p(zez szkoly w ramach projekt6w Erasmus + w Akcii 1 - mobilnoSc edukacyjna w
latach 2021-2027 rozpatrzyla orcz pozytywnie zaopiniowala Komisia Edukacii. Opiniq w tej
sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisii radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na zlohenie ptzez Gming Miasto Wloclawek wniosku o
Akredytacjg w programie Erasmus w edycji 2020 na lata 2021-2027 oraz przyst4pienie i
realizailE przez szkoly w ramach projekt6w Erasmus + w Akcii I - mobilnoSi edukacyjna w
latach 2021-2027.

Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TE SIQ: 0, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 3
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W)'niki imienne:

zA (20)

Piotr Czarnecki, .Ianusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grz4dziel, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysrtof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian l-uczak, .T6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,

ElZbieta Rutkowska. Ewa Szczeparisk a, Malgorzata Szymanska, Daniel Tobiasz, Stanislaw
Wawrzonkoski. .lanusz Zi6lkowski. Piotr Zwolit'rski

BRAK GI.OSU (2)

.Ioanna Hofman-Kupi sz, .Taroslaw Hupato

NIEOBECNI (3)

Jacek Bulawa, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zargbska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 16

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie podzialu Srodk6w Pafstwowego Funduszu
Rehabilitacji Ostib Niepelnosprawnych pyzyznanych Gminie Miasto Wloclawek na
realizacjg w 2020 roku zadaft na rzecz osrib niepelnosprawnych.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego
OSrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

NastEpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

2-\ Opinia Komisji stale.i Rad), Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie podzialu Srodk6w Paristwowego Funduszu

Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek na realizacjg
w 2020 roku zadari na rzecz os6b niepelnosprawnych rozpatrzyla oraz jednomy3lnie
pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia,Rodziny i Opieki Spolecznej. Opinig w tej sprawie
przed stawi la Przewo d niczqca Kom i si i radna Ew a S zczepari ska.

Po przedstawieniu opinii Komis.ji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.
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Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4ca uchwalE w sprawie podzialu Srodk6w Paristwowego Funduszu

Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek narealizacjg
w 2020 roku zadari na rzecz osob niepelnosprawnych,

Wyniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GI-OSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA (20)

Piotr Czarnecki, .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grzqdziel, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krrysfiof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Krystian N,uczak, .T6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobiasz, Stanislaw
Wawrzonkoski. .Tanus z Ziolkow ski. Pi otr Zwo I i ri ski

BRAK GT-OSU (2)

.Toanna Hofman-Kupi sz, Ewa S zczepariska

NIEOBECNI (3)

Jacek Bulawa, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zargbska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. l7
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie ustalenia szczegrilowych zasad ponoszenia
odplatnoSci za Swiadczenia w formie pobytu w o5rodkach wsparcia i mieszkaniach
chronionych prowadzonych przez Gming Miasto Wloclawek oraz na zlecenie Gminy
Miasto Wloclawek.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego
OSrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwala zmieniaj4ca uchwalE w sprawie ustalenia szczegolowych zasad ponoszenia
odplatnoSci za Swiadczenia w formie pobytu w oSrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych
prowadzonych przez Gming Miasto Wlociawek oraz na zlecenie Gminy Miasto Wloclawek
rozpatrzyla oraziednomySlnie pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki
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Spolecznej. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Ewa
Szczepariska

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmienia.i4cej uchwalg w sprawie ustalenia szczeg6lowych zasad ponoszenia
odplatnoSci za Swiadczeniaw formie pobytu w oSrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych
prowadzonychprzezGming Miasto Wloclawek orazna zlecenie Gminy Miasto Wloclawek.

Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIE: 0, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA (20)

Piotr Czarnecki, .lanusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Krrysztof
GrzEdziel. .Taroslaw Hupalo, Agnieszka .lura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian Luczak, .I6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,
El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgoruata Szymanska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski, P i otr Zwo I iriski

BRAK GI,OSU (2)

.loanna Hofman-Kupi sz, Krzysztof Kowal ski

NIEOBECNI (3)

.lacek Bulawa, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zargbska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 18

Uchwala w sprawie prryjgcia do realizacji projektu pod nazw4: ,,Kujawsko - Pomorska
Teleopieka" realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014-2020.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonal Pan Piotr
Grudzit'rski Dyrektor Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komis.ii rozpatruj4cej ww. zagadnienie.
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Opinia Komisji stalej Rad)' Miasta

Uchwalg w sprawie przyjgcia do realizacji projektu pod nazw4: ,,Kujawsko - Pomorska
Teleopieka" realizow anego w ramach Regionalnego Programu Operacyj nego Woj ew6dztwa
Kuiawsko - Pomorskiego na lata 2014-2020 rozpatrzyla oraz jednomySlnie pozytywnie
zaopiniowala Komisia Zdrowia. Rodziny i Opieki Spolecznej. Opinig w tej sprawie
przedstawila Przewodnicz4ca Komisj i radna Ewa Szczepanska

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszert do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyjEcia do realizacji projektu pod nazw4: ,,Kujawsko - Pomorska
Teleopieka" realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko - Pomorskiego na lata2014-2020.

Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIE: O, BRAK Gtr,OSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20\

Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzei Gotgbieski, Jaroslaw
Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian \,uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,
Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobiasz, Stanislaw
Wawrzonkoski. .lanusz Ziolkowski. Pi otr Zwol iriski

BRAK Gr-OSU (2)

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz

NIEOBECNT (3)

.Tacek Bulawa, Zbi gn i ew Lewandowski, Katarzy na Zar Ebska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 19

Uchwala w sprawie szczegrilowych warunkriw i trybu przyznawlnia dorocznych nagr6d
Prerydenta Miasta Wloclawek za osiqgnigcia w dziedzinie twrirczo6ci artystycznej,
upowszechniania i ochrony kultury.

al
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Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonaia Pani Domicela Kopaczewska
ZasIEpca Prezy denta Mi asta.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinie Komisji stalej Rady Miasta

Uchwala w sprawie szczeg6iowych warunk6w i trybu przyznawania dorocznych nagr6d
Prezydenta Miasta Wloclawek za osi4gnigcia w dziedzinie tw6rczoSci artystycznej,
upowszechniania i ochrony kultury rozpatrzyla a takle pozytywnie zaopiniowala Komisia
Kultury i Sportu. Opinig w tej sprawie przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny .Tanusz

Zi6lkowski.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie szczeg6lowych warunk6w i trybu przyznawania dorocznych nagr6d
Prezydenta Miasta Wloclawek za osi4gnigcia w dziedzinie tw6rczoSci artystycznej,
upowszechniania i ochrony kultury.

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: 2, BRAK Gtr.OSU: 2, NIEOBECNI: 3

W)zniki imienne:

zA (18)

Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz1dziel, Agnieszka
Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Krystian N.uczak, Jozef Mazierski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,Malgorzata Szymariska,
Daniel Tobiasz, Stanislaw Wawrzonkoski,.lanuszZiolkowski, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJE Srq (2)

.Tanusz Dgbczyriski, Stanislaw Krzemieniewski

BRAK Gr-OSU (2)

.Toanna Hofman-Kupisz, .Iaroslaw Hupalo

NIEOBECNI (3)

.Tacek Bulawa, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zargbska
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Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.20
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Interpelacje do Prerydenta Miasta podczas obrad XXVII sesji Rady Miasta skierowali:

- radny Janusz Dgbczyriski
- radna Mariola Gawlowska
- radny Andrzej Golgbieski,
- radny Krzysztof Kowalski,
- radny Krystian l-uczak,
- radna Wanda Muszalik,
- radny Arkadiusz Piasecki.

Ad.2l
Inform acje i kom unikaty.

Nie zgloszono.

A.d.22
Zamknigcie obrad.

Wobec zrealizowania porz4dku posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanislaw
Wawrzonkoski zakoriczyl obrady XXVII sesji Rady Miasta Wloclawek, kt6re odbyly sig w
dniu 29 pa2dziemika 2020 roku.

radny Stanislaw Wawrzonkoski

Przygotowal(a): .lol anta Skladanowska
Biuro Badv Miasta'\ .tq#l
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Page 1 of 1

Rada Miasta Wloclawek - Rada Miasta Wloclawek
Sesja w dniu 29 pa2dziernika 2020

10:06

Buiawa Jacek (nieobecny)
Czarnecki Piotr (obecny)
Dqbczynski Janusz (obecny)
Gawlowska Mariola (obecny)
Golgbieski Andrzej (obecny)
Grzqdziel Krzysztof (obecny)
Hofman-Kupisz Joanna (obecny)
Hupalo Jaroslaw (nieobecny)
Jura - Walczak Agnieszka (obecny)
Kowal Piotr (obecny)
Kowalski Krzysztof (nieobecny)
Krzemieniewski Stanislaw (obecny)
Lewandowski Zbigniew (nieobecny)
l-uczak Krystian (obecny)
Mazierski Jozef (obecny)
Muszalik Wanda (obecny)
Piasecki Arkadiusz (obecny)
Rutkowska Elzbieta (obecny)
Szczepafrska Ewa (obecny)
Szymanska Matg orzala (obecny)
Tobjasz Daniel (obecny)
Wawrzonkoski Stanislaw (obecny)
Zargbska Kata rzyna (nieobecny)
Ziotkowski Janusz (obecny)
Zwolinski Piotr (obecny)

10'.28

Kowalski Krzysztof (obecny)

1 0:36

Hupalo Jaroslaw (obecny)
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